
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 03.11.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard og 
Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 

• Bestyrelsen vil undersøge hvem der står for vedligeholdelse af altanerne. Det er foreningen eller den 

enkelte andelshaver. Der blev også diskuteret hvorvidt det skal være tilladt at have ting op ad 

muren, som fx planter, strøm udtag eller varmeapparat. 

• De gamle vinduer vil blive fjernet løbende som altanprojektet skrider frem. 

• Bestyrelsen gør opmærksom på, at der kommer en regning for udarbejdelse af ekstra arbejde som 

følge af at man fjernede et vindue i opgang 25, 4. sal. 

 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Skadedyrsbekæmperen har været i ejendommen d. 12/10 

• Rengøring af loftet er sket d. 14/10 

• Bestyrelsen har aftalt med viceværten at tørrelofterne bliver rengjort den sidste torsdag i hver 

måned. Derfor skal snorene være frie for tøj o.lign. 

 
4. Diverse 
 


